

To: OCBC Wing Hang Credit Limited

(Fax No.: 2191 5144)

(Email: adm@ocbcwhcr.com)

Tax Loan - Interest-Free Skip-Payment Notice

I/We hereby notify you that I/we confirm to apply for deferral of repayment of the [4th/7th] monthly instalment of Loan Account _____ (inclusive of interests) for one calendar month. I/We fully understand and agree the terms and conditions in the “Interest-Free Skip-Payment”, “1-Month Interest Rebate” & “Handling Fee Waiver” Special Offer Confirmation of “Superb Privilege” Tax Loan or “Interest-Free Skip-Payment” & “Handling Fee Waiver” Special Offer Confirmation of “3-Month Interest-Free Skip-Payment” Tax Loan (“Special Offer Confirmation”) signed by me/us.

Name of Borrower(s) : _____

HKID : _____

Signature(s) of Borrower(s) : _____

S.V.

Date : _____

Note: As stated in the Special Offer Confirmation, customer shall submit the Interest-Free Skip-Payment Notice for each application by fax at 2191 5144 or by email at adm@ocbcwhcr.com not less than 7 working days before the respective due dates of the 4th instalment and the 7th instalment.

致：華僑永亨信用財務有限公司

(傳真號碼： 2191 5144)

(電郵： adm@ocbcwhcr.com)

稅務貸款 - 「免息免供」申請便條

本人/吾等現通知 貴公司本人/吾等欲申請將貸款戶口_____之第[4/7]期月供（包括其利息）順延 1 個月。本人/吾等已明白及同意之前簽訂之「特低息」稅務貸款計劃「免息免供」、「1 個月利息回贈」及「豁免手續費」優惠確認書或「3 個月免息免供」稅務貸款計劃「免息免供」及「豁免手續費」優惠確認書（「優惠確認書」）之條款及細則。

姓名 : _____

身份證號碼 : _____

簽署 : _____

S.V.

日期 : _____

註：如「優惠確認書」所述，客戶必須分別於第 4 期及第 7 期之供款到期日前最少 7 個工作天前將就每個申請填妥之申請便條傳真至 2191 5144 或電郵至 adm@ocbcwhcr.com，逾期申請將不獲接納。